
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 01 SEPTEMBER 2015
Aanwezig:
Leden: 
CDA R.P. van Schie (plv.), I.C. Vink-Albrecht
VVD H. Werner, H. Mikkers (plv.)
D66 S.J. Bier, Y. Volder (plv.)
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: F.J.M. Duits (plv.)
Griffier: N.S. Voogd

Mede aanwezig: de heer P. Oud, medewerker Ruimtelijke Ordening (agendapunt 18).

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat bericht van verhindering is ontvangen 
van de heren Th. van Heese, H.J.M. Koelman en H. van Dijk en van mevrouw C.C.J. Breed-
Vlaar. De heer Van Schie vervangt de heer Van Heese en is vanavond geen voorzitter. De 
heer Duits is vervangt hem. De heren H. Mikkers en Y. Volder vervangen respectievelijk de 
leden Breed en Van Dijk. 
Burgemeester Heiliegers doet mededeling van een wijziging in de portefeuilleverdeling in het 
college. Deze staat inmiddels op onze site. 

2. Vaststellen van de agenda
Agendapunt 18 wordt behandeld voor agendapunt 12 in verband met de aanwezigheid van 
de zaakdeskundig ambtenaar. De commissie stelt de agenda aldus gewijzigd vast.

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 04 juni 2015 (Horizon & Stip)
4. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 09 juni 2015 (reguliere)

De commissie stelt de tekst van beide conclusies ongewijzigd vast.

De heer Werner vraagt naar de voortgang bij de invulling van de functie Beleidsmedewerker 
Groen (als genoemd in de Kadernota). Wethouder Graal zegt dat deze functie niet eerder 
wordt ingevuld dan nadat zoiets in het Groenbeleidsplan is geregeld.
Mevrouw Vink geeft aan nog geen antwoord te hebben op de vragen van haar fractie over de 
grond Ringweg 121. Wethouder Van Haeften deelt mee dat de planvorming is gevorderd; hij 
verwacht binnenkort e.e.a. schriftelijk te kunnen vastleggen.
Wat betreft de vragen over AH – Spaarndam-Zuid doet hij mededeling van de voortgang; hij 
verwacht voor eind van het jaar alle vereiste aanvragen te hebben ontvangen.

5. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 30 juni 2015
De leden Vink en Mikkers hebben vragen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt.
Wethouder Graal zegt toe spoedig over de handhaving van aanhangwagens/caravans te 
zullen rapporteren.
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6. Spreekrecht
De heer M. van der Laan heeft zich gemeld voor inspreken bij agendapunt 10. De voorzitter 
stelt voor hierna gelijk het agendapunt als commissie te behandelen.
De heer Van der Laan wijst erop dat de plannen enigszins zijn aangepast na zijn zienswijze. 
Voor het overige ontbeert het aan een goed parkeerbeleid in de omgeving van het bouwplan; 
dat blijft hem en de VVE zorgen geven. Zou het bijvoorbeeld mogelijk zijn de VVE-Binnenhof 
van parkeervergunningen te voorzien?
De voorzitter dankt hem voor de inbreng en verzoekt de commissieleden de inspraak bij de 
behandeling te betrekken.

A-stukken

10. Voorstel tot het verstrekken van een verklaring van geen bedenkingen voor het 
perceel Amsterdamsestraatweg 20, Halfweg

Wethouder Van Haeften zegt de commissie toe het parkeren na realisatie van het bouwplan 
e.d. in samenhang met de omgeving te zullen volgen en bij knelpunten te bezien welke 
oplossing mogelijk is.
De voorzitter sluit de bespreking en stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor 
de raadsvergadering van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

7. Voorstel tot het vaststellen van de Verordening Gegevensverstrekking 
Basisregistratie Personen 2015

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

8. Voorstel zienswijze bij voorbereiding wijziging Gemeenschappelijke Regeling 
Werkvoorzieningsschap Zuid-Kennemerland (Paswerk)

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

9. Voorstel tot wijzigingen in een drietal verordeningen als gevolg van de 
Verzamelwet Sociale Zaken en Werkgelegenheid 2015 (ofwel Veegwet SZW 2015) 
en het herstellen van enkele omissies

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

11. Voorstel tot het vaststellen van de verordening Rioolaansluiting en de verordening 
Eenmalig rioolaansluitrecht 2015

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

Conclusies commissievergadering 01 september 2015, concept, nog niet vastgesteld
2



11A Voorstel tot het vaststellen van de Verordening Kansspelautomatenhallen

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 29 september 2015. De commissie adviseert de raad conform het 
collegevoorstel te beslissen.

18. Postzegelbeleid; nader overleg over de onduidelijkheid die er vorige 
commissievergadering ontstond

Na bespreking, nadere toelichting door de heer Oud en beantwoording door wethouder Van 
Haeften, stelt de commissie vast dat de verstrekte (schriftelijke) informatie thans helder is.
De voorzitter rondt daarmee het agendapunt af.

B-stukken

12. Voorstel Notitie college Forensenbelasting

Na bespreking vat de voorzitter samen dat de commissie kennisneemt van de notitie en in 
overeenstemming met het preadvies van het college beslist:

a) de informatie rond de eventuele invoering van een forensenbelasting vooralsnog voor 
kennisgeving aan te nemen;

b) het college opdracht te geven, via Gemeentebelastingen Kennemerland- Zuid, de 
mogelijke baten en lasten van de invoering van een forensenbelasting in beeld te 
brengen;

c) het college de opdracht te geven om na te gaan of er behalve op Droomparken nog 
andere woningen c.q. woonboten in aanmerking komen voor het heffen van deze 
belasting;

d) (Uiterlijk) in de novemberraad bij de belastingvoorstellen 2016 een eindadvies van 
het college tegemoet te zien over deze materie.

13. Mededeling college over uitstel 5e suppletoire 2015

Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie bij (dreigende) forse overschrijding 
van budgetten daar vooraf even over wil worden geïnformeerd. De mededeling wordt verder 
voor kennisgeving aangenomen.

14. Rapportages knelpuntenbudget personeel (conform punt 9 Lijst van toezeggingen 
c.a.)

De commissie is tevreden over de rapportage. De fractie van het CDA mist een overzicht van 
dekking (bijv. uit leges). Wethouder Graal en de heer Van Schie zullen daarover nog om tafel 
gaan zitten. De voorzitter concludeert dat de commissie de rapportage voor kennisgeving 
aanneemt.

15. Managementrapportage 2015-1 Intergemeentelijke afdeling Sociale zaken (versie 
1.6)

De heer Volder (D66) heeft een aantal vragen waarop wethouder Westerman toezegt die 
schriftelijk te zullen beantwoorden. Over de ontwikkelingen na het eerste kwartaal van 
bijvoorbeeld het gebruik van Minimabeleid zal hij de commissie informeren (binnen circa één 
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week). De voorzitter concludeert dat de commissie de rapportage voor kennisgeving 
aanneemt.

16. Marap I 2015 Gemeentebelastingen Kennemerland-Zuid (GBKZ)
Wethouder Graal beantwoordt vragen van de D66-fractie over o.m. het beperken van de 
oninbaarheid van vorderingen. De voorzitter concludeert vervolgens dat de commissie de 
rapportage voor kennisgeving aanneemt.

17. Nader overleg over Jaarstukken 2015 en Begroting 2016 Recreatieschap (door raad 
29-06-2015 verwezen naar de commissie)

De commissie stelt met wethouder Westerman vast dat de gemeente Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude de motie Haarlem volgt: in oktober ontvangt het Algemeen Bestuur (waarvan 
mevrouw Kerkhof deel uitmaakt) daarover meer uitleg en wordt een bijgestelde Begroting 
2016 verwacht. Dat wachten wij af, concludeert de voorzitter. 

19. Overleg over afspraken begrenzing bijstellen ramingen begroting via eenvoudig 
wijziging danwel met een expliciet raadsbesluit (tot het beschikbaar stellen van 
een krediet

De voorzitter wijst op een memo d.d. 31-08-2015 van de griffier waarin de huidige 
handelwijze is beschreven. Na discussie stelt de voorzitter vast dat een ruime meerderheid 
van de commissie instemt met de huidige handelwijze (zoals beschreven in de memo).

20. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De heer Wehkamp heeft hierbij een vraag. De commissie neemt overigens de mededelingen 
voor kennisgeving aan.

C-stukken

21. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

De heer Wehkamp heeft een aantal bemerkingen bij het Doelgroepenvervoer (stuk 1), 
mevrouw Kerkhof een vraag bij het Concept Convenant Werkbedrijf (stuk 10), waarop 
wethouder Westerman antwoordt. Burgemeester Heiliegers beantwoordt de vraag van 
mevrouw Vink over Schipholgelden (stuk 4): het college werkt samen met Haarlem. Tenslotte 
zegt wethouder Graal op de vraag van de heer Van Schie toe in het vervolg zijn memo’s 
(stuk 11) van de juiste aanhef en ondertekening te voorzien. Of de invoering van het 
beheerprogramma tot meerkosten gaat leiden, kan hij nog niet zeggen. Daarover volgt t.g.t. 
informatie. 

22. Rondvraag
Mevrouw Vink vraagt naar de verhuizing van Molenaar (Liedeweg; schade aan de weg). 
Wethouder Graal deelt mee dat er goede afspraken met Molenaar zijn gemaakt; bij 
aantoonbare en bewijsbare schade treedt hij in contact met Molenaar.
De heer Van Schie vraagt naar de bevindingen van de brandweer bij de befaamde rode 
paaltjes van de wegversmalling. Burgemeester Heiliegers zegt dat de wijze van uitvoering 
e.d. in overeenstemming en op aanwijzing van VRK is uitgevoerd. Foutparkeren zal door 
handhaving moeten worden gevolgd.
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23. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 6 oktober 2015,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie

Conclusies commissievergadering 01 september 2015, concept, nog niet vastgesteld
5


